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      Днес,  06.01.2011 г.  от 11,00 ч. в Заседателната зала  на Институт по 
биология и имунология на размножаването „Акад.К.Братанов” се проведе 
заседание на Научния съвет на ИБИР при следния дневен ред: 
 

 1. Представяне на новото ръководство на Института. 
 2. Разглеждане на проект за съвместни изследвания между Секция 
"Имунобиология на размножаването" ИБИР-БАН и Институт по 
биотехнологии към Чехската академия на науките в рамките на ЕБР. 
 3. Приемане на Годишен Отчетен доклад за дейността на Института. 
 4.  Разни 
 

        На заседанието присъстваха: ст.н.с.I ст. Димитрина Качева, ст.н.с.II ст. 
Росица Конакчиева, ст.н.с.II ст. Маргарита Моллова, ст.н.с.II ст. Мария Г. 
Иванова-Кичева, ст.н.с.II ст. Милко Събев, ст.н.с.II ст. Павел Рашев, ст.н.с. 
II ст. Милена Мурджева, ст.н.с.II ст. Бойко Георгиев,  ст.н.с.II ст. Ел. 
Кистанова, ст.н.с.I ст. Иван Кехайов, ст.н.с.I ст. Райна Георгиева, проф. 
Александър Стойнев. 
 
 От заседанието отсъстваха по уважителни причини академик Богдан Петрунов, 

професор Станимир Кюркчиев и доцент Пламен Тодоров.  Заседанието беше ръководено от 

доцент Росица Конакчиева.  

 Д-р Конакчиева представи дневния ред и предложи след изчерпване на останалите 

въпроси от дневния ред, по т. 3 заседанието на НС да се присъедини към заседанието на 

Общото събрание на ИБИР. Членовете на НС одобриха с мнозинство предложения дневен 

ред.  

 Професор Качева поиска да се разгледа въпроса за осигуряване на записващо 

устройство по време на заседанията, за да се гарантира точно протоколиране на 

разглежданите въпроси и изказваните мнения. 



 По въпроса взеха отношение проф. И. Кехайов, доц. Р. Конакчиева, проф. А. 

Стойнев, проф. Р. Георгиева, доц. Е. Кистанова, доц. П. Рашев, доц. М. Кичева, доц. М. 

Моллова.  Мненията бяха разделени „за” и „против” с различни съображения. След 

активни разисквания Членовете на съвета се съгласиха с явно мнозинство, въпросът да 

бъде разгледан в следващо заседание след извършване на необходимите консултации.  

По т. 1 от дневния ред:   

Думата беше предоставена на професор Д. Качева в качеството и на новоизбран 

Директор на ИБИР да представи свой екип за Ръководство на Института. Проф. Качева: 

представи едновременно избора си за екип - за Научен секретар доцент Мария Георгиева 

Иванова-Кичева. и за зам.-Директор доцент Елена Кистанова. 

След представянето на екипа от проф. Качева думата беше предоставена на 

присъстващите за изказвания. Изказвания в подкрепа на кандидатурите направиха доц. 

Моллова, порф. И. Кехайов, доц. Р. Конакчиева, проф. Р. Георгиева. Всички изразиха 

увереност, че новото ръководство ще положи усилия да запази уникалността на тематиката 

и единството на Института в структурата на БАН. Членовете на НС на ИБИР утвърдиха 

чрез явно гласуване избора на д-р Качева за Научен секретар и Зам.-директор на ИБИР.  

Предложението, доцент Мария Георгиева Иванова-Кичева да бъде Научен 

секретар на ИБИР, беше одобрено с явно мнозинство от присъстващите.  

Предложението, доцент Елена Кистанова да бъде Зам.-директор беше одобрено 

с явно мнозинство от присъстващите.  

Разисквания по т. 2.  

Думата беше предоставена на доц. М. Моллова да запознае членовете на Съвета с проект за 

съвместни изследвания между Секция "Имунобиология на размножаването" ИБИР-БАН и 

Институт по Биотехнологии към Чехската академия на науките в рамките на ЕБР. 

Членовете на НС взеха отношение по направеното предложение за проект. 

Изказвания в подкрепа направиха проф. Р. георгиева, проф. Д. Качева, доц. М. Моллова 

даде допълнителни пояснения.  

След изчерпване на разискванията по т. 2 от дневния ред, представеният 

проект беше подложен на гласуване. Членовете на НС на ИБИР подкрепиха с пълно 

мнозинство предложения проект за съвместни изследвания между Секция 

"Имунобиология на размножаването" ИБИР-БАН и Институт по биотехнологии към 

Чехската академия на науките в рамките на ЕБР. 

Разисквания по т. 4.  



Доц. Р. Конакчиева: Предлага за разглеждане постъпила Молба до Председателя 

на НС на ИБИР, от доц. д-р Леонид Пенков от сек. „Молекулярна генетика” към  И-т по 

физиология на растенията и генетика към БАН за преразглеждане решението на НС на 

ИБИР за прехвърляне на щатните места, длъжностите (званията) и възнагражденията 

(заплатите), които получават той и неговият екип от Института по физиология на 

растенията и генетика в Института по биология и имунология на размножаването „акад. К. 

Братанов” поради настъпили обективни причини. 

С явно мнозинство на присъстващите членове, Молбата от доц. д-р Леонид 

Пенков беше удовлетоворена, и НС на ИБИР отмени предишното си решение за 

прехвърляне на щатните места, длъжностите (званията) и възнагражденията 

(заплатите), които получават той и неговият екип от Института по физиология на 

растенията и генетика в Института по биология и имунология на размножаването 

„акад. К. Братанов”.  

Поради предстоящо заседание на ОС на ИБИР за разглеждане на т.3 от 

дневния ред, заседанието на НС беше пренасочено за обединено заседание съвместно с 

Общото събрание.  

След приемане на Годишния отчетен доклад на ИБИР, представен от доц. 

Мария Кичева и поради изчерпване на дневния ред заседанието на НС на ИБИР беше 

разпуснато. 

 

Секретар на НС на ИБИР   Зам.-председател на НС на ИБИР 

/доц. д-р Павел Рашев/   /доц. д-р Милена Мурджева/ 

 

Председател на НС на ИБИР 

/доц. дбн. Росица Конакчиева/  

 

 

 


